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Emne: Göteborgs Universitets RV SKagerak i norsk zon 2020 

Hej Fiskeridirektoratet, 

Vi har en aktiv ansökan för vårt forskningsfartyg RV Skagerak (anropssignal SEYD) för att passera genom 
norsk zon i höst. 

För att handlägga ärendet önskade ni information om resultaten från våra vistelser i norsk zon 2020 med 
vårt dåvarande forskningsfartyg RV Skagerak (anropssignal SGCD). Det gällde perioden 9-20 mars och 
19-30 oktober. 

9-20 mars var vi i norsk zon två dagar, 19-20 mars, för en sjövärdighetsbesiktning. Det var ingen resa för 
vetenskapliga syften och det finns därför inga resultat från den resan. Vi behövde komma till djupare 
vatten än det som finns på svenska sidan för att testa långa vajrar mm. Resultatet var att de längre 
vajrarna fungerade bra också i djupt vatten. 

I oktober 2020 var det en forskningsresa som var på både svenskt och norskt (och danskt) vatten. De har 
inte publicerat något än, men några preliminära resultat i form av en mastersuppsats bifogas. 

Behöver ni något mer av oss för beslut i denna fråga? 
Och en sista fråga, vi planerar en resa till för att bland annat upprepa studien från 2020 i november. När 
behöver vi söka tillstånd för den? 

Hälsningar, 
Niklas Andersson 


